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Data przyjęcia protokołu: 30.11.2023 r.
ROP.0002.9.2023

PROTOKÓŁ NR LIV/23
LIV SESJI ZWYCZAJNEJ

RADY GMINY ZIELONKI KADENCJI 2018-2023
Z DNIA 26 PAŹDZIERNIKA 2023 ROKU

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Zielonki (ul. Krakowskie Przedmieście 116, 32-087
Zielonki). Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Zielonki Mirosław Golanko. Protokół spo-
rządziła Beata Przybycień, starszy specjalista. W obradach uczestniczyli: wg list obecności (listy obecności
są załącznikami do niniejszego protokołu). Obrady rozpoczęto 26 października 2023 o godz. 9:30, a zakoń-
czono o godz. 12:07 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 19 członków.
1. Otwarcie LIV sesji Rady Gminy Zielonki.
Przewodniczący M. Golanko powitał wszystkich przybyłych na obrady, stwierdził kworum i
prawomocność do podejmowania uchwał, po czym otworzył LIV sesję Rady Gminy Zielonki kadencji
2018-2023.
2. Ustalenie porządku obrad.
Przewodniczący M. Golanko odczytał proponowany porządek obrad:
3. Przyjęcie protokołu LIII sesji zwyczajnej.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;
3) przyjęcia do realizacji projektu pn. „Gospodarka wodno-ściekowa w Gminie Zielonki w obszarze aglo-
meracji Kraków -V etap” w ramach Programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko
2021-2027;
4) zmieniająca Uchwałę Nr X/53/2015 Rady Gminy Zielonki w sprawie stref taryfowych dla taksówek,
ustalenia cen urzędowych o charakterze maksymalnym za przewozy taksówkami osobowymi, dodatkowego
oznaczenia taksówek (zewnętrznego i wewnętrznego) oraz w sprawie przepisów porządkowych związanych
z przewozem osób i bagażu taksówkami na terenie Gminy Zielonki;
5) utworzenia autobusowych linii komunikacyjnych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej Gminy Zie-
lonki;
6) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2023;
7) zmiany Statutów Sołectw Gminy Zielonki;
6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.
Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do porządku obrad. Wobec braku uwag, zaproponował
dołączenie trzech projektów uchwał dotyczących transportu i regulacji związanej z zawarciem porozumień
międzygminnych w zakresie lokalnego transportu zbiorowego. Pierwsze dwie dotyczą zawarcia porozu-
mień z gminą Michałowice w zakresie linii Grębynice-Wola Zachariaszowska-Michałowice oraz Micha-
łowice-Książniczki-Dziekanowice, trzecia uchwała dotyczy porozumienia z gminą Wielka Wieś w zakresie
linii Trojanowice-Giebułtów-Zielonki. Zmiana porządku obrad polegałaby na rozszerzeniu pkt 5. „Podjęcie
uchwał” o dodanie 3 ppunktów w miejsce 8, 9, 10, po czym zarządził głosowanie nad swoim wnioskiem.
Głosowano w sprawie:
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wniosek przewodniczącego M. Golanko o zmianę porządku obrad poprzez rozszerzenie pkt 5. „Podjęcie
uchwał” o dodanie 3 ppunktów w miejsce 8, 9, 10.
Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (17) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Renata Kosno, Zofia Kot,
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, Piotr
Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (2) Marzena Gadzik - Wójcik, Romana Toft
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Wniosek został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad zmianą porządku obrad.
Głosowano w sprawie:
Ustalenie zmienionego porządku obrad
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz,
Tadeusz Łysek, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel,
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Zmiana porządku obrad została przyjęta.
Zmieniony porządek obrad przestawiał się następująco:
3. Przyjęcie protokołu LIII sesji zwyczajnej.
4. Sprawozdania z prac komisji.
5. Podjęcie uchwał w sprawie:
1) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok;
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;
3) przyjęcia do realizacji projektu pn. „Gospodarka wodno-ściekowa w Gminie Zielonki w obszarze aglo-
meracji Kraków -V etap” w ramach Programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat, Środowisko
2021-2027;
4) zmieniająca Uchwałę Nr X/53/2015 Rady Gminy Zielonki w sprawie stref taryfowych dla taksówek,
ustalenia cen urzędowych o charakterze maksymalnym za przewozy taksówkami osobowymi, dodatkowego
oznaczenia taksówek (zewnętrznego i wewnętrznego) oraz w sprawie przepisów porządkowych związanych
z przewozem osób i bagażu taksówkami na terenie Gminy Zielonki;
5) utworzenia autobusowych linii komunikacyjnych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie
usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej Gminy
Zielonki;
6) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2023;
7) zmiany Statutów Sołectw Gminy Zielonki;
8) wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie organizacji lokalnego transpor-
tu zbiorowego;
9) wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie organizacji lokalnego transpor-
tu zbiorowego;
10) wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie organizacji lokalnego trans-
portu zbiorowego.
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6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
8. Zamknięcie sesji.
Ad 3. Przyjęcie protokołu LIII sesji.
Przewodniczący M. Golanko zapytał, czy są uwagi do projektu protokołu LIII sesji. Wobec braku uwag,
zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu.
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu LIII sesji.
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz,
Tadeusz Łysek, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel,
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Protokół został przyjęty.
Protokół LIII sesji został przyjęty jednogłośnie i otrzymał numer LIII/23.
Ad 4. Sprawozdania z prac komisji.
W tej części sesji przedstawiciele komisji rady gminy przedstawili sprawozdania z prac komisji z okresu
międzysesyjnego.
1. Przewodniczący Komisji Budżetowej T. Łysek – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 26.10.
2. Przewodniczący Komisji Infrastruktury Liniowej K. Gaweł – sprawozdanie z posiedzenia w dn. 25.10.
3. Przewodnicząca Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulaminowych M. Gadzik-Wójcik – sprawozdanie
z posiedzenia w dn. 20.10.
4. Przewodniczący Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji i Odpadów K. Krzyworzeka –sprawoz-
danie z posiedzenia w dn. 23.10.
Protokoły z posiedzeń komisji dostępne są na stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu
Gminy Zielonki.
Ad 5. Podjęcie uchwał w sprawie:
Rada Gminy Zielonki rozpatrzyła następujące projekty uchwał:

1) zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Zielonki na 2023 rok;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej 4 głosy „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Skarbnik A. Adamczuk omówiła kolejno dwa projekty uchwał; zmianę budżetu oraz zmianęWieloletniej
Prognozy Finansowej. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projek-
tem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Zielonki na 2023 rok
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz,
Tadeusz Łysek, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel,
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
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NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIV/76/2023)

2) zmieniająca uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej 4 głosy „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Skarbnik A. Adamczuk omówiła projekt uchwały w poprzednim ppkcie przy omawianiu zmiany budżetu.
Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz,
Tadeusz Łysek, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel,
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIV/77/2023)

3) uchwała w sprawie przyjęcia do realizacji projektu pn. „Gospodarka wodno-ściekowa w Gminie
Zielonki w obszarze aglomeracji Kraków V etap” w ramach Programu Fundusze Europejskie na
Infrastrukturę, Klimat, Środowisko 2021-2027;

Przewodniczący M. Golanko: pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 3 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”,
1 głos „wstrzymujący się”, pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 3 głosy „za”, 0 głosów
„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”
Kierownik Referatu Inwestycji Sieciowych R. Małysz omówił projekt uchwały. Radny P. Podleśny zwrócił
uwagę na skokową zmianę opłaty za wodę w 2024 r. o prawie 30%. Przypomniał, że na komisji sugerował,
że o ile jest to tylko wymóg formalny projektu, by jednak inaczej zaznaczyć krzywą, by była wznoszącą się
rozciągniętą na lat kilka, a nie skokowo rosła w jednym roku. Radny wyraził zastrzeżenia w stosunku do
drugiego paragrafu uchwały, który stanowił, iż akceptuje się plany taryfowe. Zaznaczył, że brak jest
zapisów o stawkach, tylko mowa jest o planach taryfowych. W opinii klubu jest to wstęp do zwiększenia
opłat o 30% w późniejszym terminie. Zwrócił uwagę, że prezes PUKu złożył do Wód Polskich wniosek o
zwiększenie stawek w takiej wysokości, na co zgody klubu nie ma. Radny zasugerował rozwiązanie, by w
planie podnieść opłaty o 5% za ścieki i 10% za wodę zmieniając tym samym załącznik projektu uchwały i
jest to wniosek do autora uchwały o jego poprawienie. Przewodniczący M. Golanko zauważył, że wzrost
kosztów wynika z sytuacji finansowej przedsiębiorstwa. Zastępca Wójta A. Kuźniarski zwrócił uwagę, że
podjęcie uchwały jest konieczne do złożenia wniosku o dofinansowanie zadań inwestycyjnych na najbliższe
lata. Bez podjęcia uchwały świadomie pozbywa się gminy szansy na pozyskanie tych środków. Koszty
zostały przygotowane z należytą starannością przez specjalistę zewnętrznego, bazującego na kosztach
przedsię-biorstwa usług komunalnych, ażeby można było te trendy policzyć. Przy obowiązującym poziomie
cen wody i ścieków, przedsiębiorstwo wygenerowało stratę na koniec września na około 1,3 mln złotych. W
trudnej sytuacji finansowej przedsiębiorstwu pozwala funkcjonować wypłacone w ubiegłym roku odszko-
dowanie za działki zajęte pod Północną Obwodnicę Krakowa. Przedsiębiorstwo na bieżąco realizuje swoje
płatności względem kontrahentów. Na chwilę obecną nie ma zagrożenia, jeżeli chodzi o regulowane
bieżących płatności. Na bieżąco wpływają należności do spółki. Podkreślił wójt, że zatwierdzając uchwałę,
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rada nie zatwierdza taryf, ponieważ te zatwierdza regulator tj. Wody Polskie. Podkreślił, że podjęcie
uchwały umożliwia wójtowi złożenie wniosku o dofinansowanie przyszłych wieloletnich inwestycji
wodociągowo-kanalizacyjnych, które planuje gmina w wysokości za kwotę ok 20 mln zł. Przewodniczący
M. Golanko zauważył, że załącznik z danymi obrazującymi tendencje i wzrost tej opłaty wynika wprost z
dokumentów finansowych spółki i analizy finansowej, więc radni nie mogą wpływać na wynik analiz i
spłaszczenie linii. Kierownik R. Małysz potwierdził tę informację i dodał, że rada nie zatwierdza taryf.
Dane zostały przygotowane w oparciu o konkretne, sztywne dane finansowe, które przedłożyła spółka. Nie
ma możliwości spłaszczenia tej krzywej, gdyż istnieje potencjalne ryzyko niezatwierdzenia tego dokumentu
na drugiej ocenie merytorycznej wniosku. Radna R. Kosno odniosła się do zapisu § 2, że akceptuje się
plany taryfowe na lata 2023 – 2053 wraz z ewentualną wieloletnią prognozą dopłat do taryf dla zbiorowego
zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków założonego w Studium Wykonalności.
Powiedziała, że brak jest wyszczególnienia tych potencjalnych dopłat do taryf. Zasugerowała uzupełnić
uchwałę o tabelę z dopłatami, które gmina miałaby dopłacać. Przewodniczący M. Golanko powiedział, że
analiza załącznika pozwala stwierdzić, że nie powinno być dopłat do taryf, ponieważ w tabeli załącznika
wpisane są cyfry zero w całym okresie na przestrzeni lat 2023-2053. Radny P. Podleśny stwierdził, że
wobec zgłaszanych kolejnych wątpliwości, zgłasza wniosek formalny o skierowanie projektu uchwały do
dalszych prac w komisji. Przewodniczący M. Golanko zarządził przerwę na wprowadzenie wniosku
formalnego. Po przerwie zarządził głosowanie nad wnioskiem formalnym radnego P. Podleśnego.
Głosowano w sprawie:
wniosek formalny radnego P.Podleśnego o skierowanie projektu uchwały do dalszych prac w komisji.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska
PRZECIW (13) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot,
Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Tadeusz Łysek, Romana Toft, Dariusz
Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Leginowicz
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Wniosek nie został przyjęty.
Przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia do realizacji projektu pn. „Gospodarka wodno-ściekowa w Gminie Zielonki w obszarze
aglomeracji Kraków -V etap” w ramach Programu Fundusze Europejskie na Infrastrukturę, Klimat,
Środowisko 2021-2027
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (13) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Tadeusz Łysek, Romana Toft, Dariusz Wróbel,
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
PRZECIW (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Anna Leginowicz
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr LIV/78/2023)
Radny T. Łysek przypomniał, że na sierpniowym posiedzeniu Komisji Budżetowej poruszana była kwestia
stawek za wodę i ścieki oraz koszty funkcjonowania Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych. W wyniku
dyskusji, komisja zwróciła się o przedstawienie struktury kosztów przedsiębiorstwa w poszczególnych
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kategoriach pomiędzy rokiem 2022, a 2023 oraz zakresu składanych dwóch wniosków taryfowych do Wód
Polskich o zmianę tych taryf. Radny liczy na przekazanie danych komisji, by móc kontynuować analizę na
listopadowym posiedzeniu.

4) zmieniająca Uchwałę Nr X/53/2015 Rady Gminy Zielonki w sprawie stref taryfowych dla taksówek,
ustalenia cen urzędowych o charakterze maksymalnym za przewozy taksówkami osobowymi, dodat-
kowego oznaczenia taksówek (zewnętrznego i wewnętrznego) oraz w sprawie przepisów porządkowych
związanych z przewozem osób i bagażu taksówkami na terenie Gminy Zielonki;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Budżetowej - 4 głosy „za”, 0 głosów
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”, jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej
- 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się
Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały. Radny P. Podleśny stwierdził,
że w dobie usług na aplikację, rozwiązania uchwały wydają się mu nieprzystawalne w obecnych czasach.
Również podejmowanie regulowanych cen dziwi radnego, iż powinno być porozumienie pomiędzy usługo-
dawcą, a klientem usługi, w którym gmina nie ma nic do tego. Zastępca Wójta A. Kuźniarski zwrócił
uwagę, że wniosek winien być kierowany do ustawodawcy w zakresie rozwiązań i sposób regulacji tego
typu uchwał w zakresie przyznawania licencji na terenie gminy. Gminę obowiązują zapisy ustawy i musi je
podejmować w kształcie wymaganym przez ustawodawcę. Radny D. Dragosz zwrócił się z pytaniem, czy
dwie taryfy są wystarczające, czy nie powinno być ich cztery na wzór Miasta Kraków. Kierownik P. Zię-
cina powiedział, że gminy samodzielnie wyznaczają taryfy. Na terenie Miasta Krakowa jest kilka stref
taryfowych i jest to związane z tzw. obwarzankiem gmin wokół Krakowa. Gmina w roku 2015 podjęła
decyzję o niedzieleniu gminy na kilka stref. Sama taryfa w strefie jest przypisana konkretnym godzinom
przejazdu od godz. 6:00 do 22:00 i od godz. 22:00 do 6:00 rano. Natomiast same strefy nie są wydzielone
na terenie gminy. Sama jednostka samorządu terytorialnego ustala, jakie strefy wprowadza dla taksówek w
danym obszarze. Radna R. Kosno zwróciła uwagę, że wskazane stawki wydają są nieadekwatne, stwier-
dziła, że nikt do gminy nie przyjedzie w sobotę i święta. Wobec braku kolejnych pytań, przewodniczący M.
Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmieniająca Uchwałę Nr X/53/2015 Rady Gminy Zielonki w sprawie stref taryfowych dla taksówek, usta-
lenia cen urzędowych o charakterze maksymalnym za przewozy taksówkami osobowymi, dodatkowego
oznaczenia taksówek (zewnętrznego i wewnętrznego) oraz w sprawie przepisów porządkowych związanych
z przewozem osób i bagażu taksówkami na terenie Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 5, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (14) Piotr Calik, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko, Zofia Kot, Ryszard
Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek, Romana Toft,
Dariusz Wróbel, Lucyna Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (5) Dariusz Dragosz, Renata Kosno, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta
Szablowska
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Uchwała została podjęta (uchwała otrzymała nr LIV/79/2023)
Przewodniczący M. Golanko zarządził 15 min. przerwę.

5) uchwała w sprawie utworzenia autobusowych linii komunikacyjnych i wyrażenia zgody na zawarcie
umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności
publicznej Gminy Zielonki;
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Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Kierownik P. Zięcina omówił projekt uchwały. Radna R. Toft zapytała o rozkład jazdy w jakim terminie
będzie dostępny. Kierownik P. Zięcina poinformował, iż biorąc pod uwagę, że autobusy mają kursować od
1 stycznia 2024 r., rozkłady jazdy będą ustalane na koniec grudnia br. Radna R. Kosno zaproponowała, by
obrazowo przedstawić przebieg tras biegnących zarówno po sąsiednich gminach jako wspólne z trasami po
terenie gminy Zielonki z uwzględnienieniem wewnętrznych tras gminnych z zaznaczeniem punktów
przesiadkowych. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że przejazdy linii od W1 do W6, zarówno po
terenie gminy Zielonki, jak i gmin sąsiednich będą odzwierciedlone na rozkładach jazdy. Wobec braku
dalszych pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
utworzenia autobusowych linii komunikacyjnych i wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie us-
ług w zakresie publicznego transportu zbiorowego o charakterze użyteczności publicznej Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz,
Tadeusz Łysek, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel,
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIV/80/2023)

6) uchwała w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2023;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Ochrony Środowiska, Niskiej Emisji
i Odpadów - 5 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.
Kierownik Referatu Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki Gruntami B. Kudaszewicz-Wal omówiła projekt
uchwały. Radna A. Radosz - Kwasek powiedziała, że w trakcie prac komisji powstał pomysł wprowadzenia
podatku od zwierząt domowych od psów z jednoczesną akcją czipowania zwierząt, co pozwoliłoby na
niezwiększanie środków na odławianie bezpańskich zwierząt. Wobec braku pytań, przewodniczący M.
Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania be-
zdomności zwierząt na terenie Gminy Zielonki na rok 2023
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz,
Tadeusz Łysek, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel,
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIV/81/2023)

7) uchwała w sprawie zmiany Statutów Sołectw Gminy Zielonki;
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Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Kultury, Sportu i Spraw Regulami-
nowych - 4 głosy „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Wiceprzewodniczący R. Krawczyk zwrócił się z pytaniem o procedurę zwoływania zebrania wiejskiego
w drugim terminie, czy istnieje obowiązek głosowania porządku obrad. Zastępca Wójta A. Kuźniarski
powiedział, że kwestia powyższa nie była przedmiotem projektu zmiany, stąd nie dotyczy przedmiotowego
projektu uchwały. Przewodniczący M. Golanko przypomniał, że przedmiotem obrad jest projekt zmiany,
który podlegał konsultacjom i tylko i wyłącznie w tym zakresie może być procedowany. Dodał, że nie jest
to czas na zgłaszanie zmian do tego dokumentu. Radna R. Toft zapytała o brzmienie paragrafu 10 ust. 2 pkt
10 w sprawie składania na zebraniu wiejskim sprawozdania ze swojej działalności oraz działalności Rady
Sołeckiej za rok budżetowy i za kadencję. Czy na każdym zebraniu wiejskim trzeba złożyć nie tylko za
upływający rok, czy również za dany okres mijającej kadencji. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział,
że po zakończeniu pięcioletniego okresu kadencji składa sołtys sprawozdanie ze swojej pracy w minionej
kadencji. Niezależnie od tego po zamknięciu roku budżetowego na najbliższym zebraniu składa
sprawozdanie za miniony rok budżetowy. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko zarządził
głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
zmiany Statutów Sołectw Gminy Zielonki
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (18) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz, Tadeusz Łysek,
Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel, Lucyna
Zielińska, Marta Żylska
BRAK GŁOSU (1) Ryszard Krawczyk
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIV/82/2023)

8) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie
organizacji lokalnego transportu zbiorowego;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się
Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił trzy kolejne projekty uchwał. Pierwszy z nich
dotyczył linii Grębynice - Wola Zachariaszowska – Michałowice. Wobec braku pytań, przewodniczący M.
Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie organizacji lokalnego transportu
zbiorowego
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz,
Tadeusz Łysek, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel,
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
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Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIV/83/2023)

9) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie organi-
zacji lokalnego transportu zbiorowego;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”
Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały w poprzednim ppunkcie - do-
tyczy linii Michałowice - Książniczki – Dziekanowice. Wobec braku pytań, przewodniczący M. Golanko
zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie organizacji lokalnego transportu
zbiorowego
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz,
Tadeusz Łysek, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel,
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIV/84/2023)

10) uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie
organizacji lokalnego transportu zbiorowego;

Przewodniczący M. Golanko: jednogłośnie pozytywna opinia Komisji Infrastruktury Liniowej - 4 głosy
„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się
Kierownik Referatu Dróg i Komunikacji P. Zięcina omówił projekt uchwały w ósmym ppunkcie - dotyczył
porozumienia w gminąWielka Wieś w zakresie linii Trojanowice-Giebułtów-Zielonki Wobec braku pytań,
przewodniczący M. Golanko zarządził głosowanie nad projektem uchwały.
Głosowano w sprawie:
wyrażenia zgody na zawarcie międzygminnego porozumienia w zakresie organizacji lokalnego transportu
zbiorowego
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19) Piotr Calik, Dariusz Dragosz, Marzena Gadzik - Wójcik, Krzysztof Gaweł, Mirosław Golanko,
Renata Kosno, Zofia Kot, Ryszard Krawczyk, Krzysztof Krzyworzeka, Joanna Kwaśny, Anna Leginowicz,
Tadeusz Łysek, Piotr Podleśny, Agata Radosz - Kwasek, Aneta Szablowska, Romana Toft, Dariusz Wróbel,
Lucyna Zielińska, Marta Żylska
NIEOBECNI (2) Magdalena Listoś, Krzysztof Olawski
Uchwała została podjęta jednogłośnie (uchwała otrzymała nr LIV/85/2023)
Ad 6. Informacja Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący M. Golanko wobec braku obecności Wójta, zaproponował przesłanie radnym sprawozda-
nie, natomiast ewentualne pytania radni mieliby możliwość zadać na kolejnej sesji. Radni zaakceptowali
propozycję przewodniczącego. Treść Informacji Wójta Gminy Zielonki z działalności w okresie międzyse-
syjnym od 29 września 2023 r. do 26 października 2023 r.:
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1) 29 września br. uczestniczyłem w spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Transportu Publicznego w Kra-
kowie. Dyskutowano m.in. na temat stawek opłat za połączenia aglomeracyjne.

2) 30 września br. na kortach w Pękowicach i Giebułtowie odbyła się trzecia edycja ogólnopolskiego
turnieju tenisowego pn. Memoriał Kazimierza Kruka. Głównymi organizatorami tego wydarzenia
było sołectwo Pękowice, Stowarzyszenie „Perła Pękowic” oraz Centrum Kultury, Promocji i Rek-
reacji w Zielonkach.

3) 1 października br. w Parku Wiejskim w Zielonkach Stowarzyszenie Koalicja dla Gminy Zielonki
zorganizowało dla mieszkańców Gminy Zielonki kolejną edycję EKO Pikniku. Gmina Zielonki
udzieliła Stowarzyszeniu dotacji na realizację tego wydarzenia.

4) 3 października br. w Domu Pomocy Społecznej w Owczarach uroczyście odsłonięto pamiątkową
tablicę na cześć zmarłego wieloletniego dyrektora tego ośrodka Kazimierza Adamczyka.

5) 3 października br. minister Infrastruktury Andrzej Adamczyk odwiedził Gminę Zielonki. Wizyta
ministra podyktowana była pozyskaniem przez Gminę Zielonki w ramach Rządowego Funduszu
Rozwoju Dróg środków w wysokości 9.159.705,84 zł na przebudowę ul. C3 w Węgrzcach. Wkład
własny Gminy do wykonania przedmiotowej inwestycji wyniesie 2.289. 926,46 zł.

6) 4 października br. uczestniczyłem w Forum Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Małopolski.
Tematem spotkania była m.in. elektromobilność w samorządzie.

7) 4 października br. odbyło się pierwsze, wspólne posiedzenie członków obwodowych komisji
wyborczych powołanych w celu przeprowadzenia wyborów do Sejmu i Senatu Rzeczy-pospolitej
Polskiej oraz referendum ogólnokrajowego.

8) 5 października br. pracownicy Urzędu Gminy uczestniczyli w szkoleniu przeciwpożarowym
połączonym z próbną ewakuacją urzędu gminy Zielonki. Uczestnicy spotkania mogli dowiedzieć się
jak postępować, gdy dojdzie do pożaru i w jaki sposób zachować się, by pożar powstrzymać lub
sprawnie się ewakuować.

9) 5 października br. wraz z Panią Agatą Adamczuk Skarbnikiem Gminy podpisaliśmy umowę w Wo-
jewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Krakowie dotyczącą pełnienia
funkcji operatora w programie Czyste powietrze. Przedmiotowy program ma na celu poprawę
jakości powietrza oraz zmniejszenie emisyjności poprzez współfinansowanie wymiany źródeł ciepła
na te zapewniające bardziej efektywną produkcję ciepła. Według stanu na dzień 30 czerwca 2023 r.
do Programu czyste powietrze w gminie Zielonki złożono 741 wniosków na łączną kwotę 5.259.022
złotych.

10) 6 października br. przeprowadziłem spotkanie z Komendantem Komisariatu Policji w Zielonkach
dotyczące bieżącej współpracy.

11) 8 października br. KGW Owczary zorganizowało spotkanie dla seniorów z tej miejscowości.
12) 9 października br. uczestniczyłem w I posiedzeniu Zespołu ds. Planu Zrównoważonej Mobilności

Metropolii Krakowskiej (SUMP).
13) 12 października br. dzieci z Samorządowego Przedszkola w Zielonkach z okazji Dnia Edukacji

Narodowej zorganizowały Święto Stroju Krakowskiego. Uroczystość ta zorganizowana została
w ramach Tygodnia Kultury Ludowej, którego celem jest propagowanie wśród dzieci i młodzieży
wiedzy o folklorze i sztuce ludowej podkrakowskiej wsi.

14) 13 października br. w szkołach i przedszkolach z terenu Gminy obchodzono Dzień Edukacji
Narodowej. W ramach święta przyznano nagrody dla nauczycieli oraz Stypendia Edukacyjne Wójta
Gminy Zielonki dla uczniów za rok szkolny 2022/2023.

15) 15 października br. w 21 lokalach wyborczych na terenie Gminy Zielonki odbyły się wybory
parlamentarne i referendum ogólnokrajowe. Wzięło w nich udział 17.950 osób z gminy Zielonki.
Frekwencja w wyborach do Sejmu i Senatu wyniosła 84,49 % i była o 12 % wyższa niż w 2019
roku. W Gminie Zielonki odnotowano najwyższą frekwencję w Małopolsce. W obwodach
wyborczych najwyższą frekwencję wynoszącą aż 89,75 % odnotowano w obwodzie nr 6, który



11

obejmuje sołectwo Osiedle Łokietka oraz kilka ulic sołectwa Zielonki. Wójt Gminy i Przewod-
niczący Rady Gminy dla tych dwóch sołectw przyznali nagrodę za frekwencję wyborczą w wy-
sokości 30 tys. złotych łącznie. Dziękujemy mieszkańcom za zaangażowanie i obywatelską
postawę.

16) 17 października br. udzieliłem wywiadu dla Radia Kraków nt. uzyskania w Gminie Zielonki
najwyższej frekwencji w Małopolsce w wyborach do Sejmu i Senatu.

17) 17 października br. odbyło się zebranie wiejskie Sołectwa Brzozówka.
18) 18 października br. pracownik Referatu Budownictwa i Urbanistyki uczestniczył w spotkaniu

informacyjnym zorganizowanym przez Urząd Marszałkowski Województwa Małopolskiego dot.
Projektu audytu krajobrazowego.

19) 18 października br. na hali sportowej w Zielonkach uczniowie ze szkoły Podstawowej im.
Stanisława Wyspiańskiego w Bibicach, Szkoły Podstawowej im. J. Piłsudskiego w Woli Za-
chariaszowskiej oraz Szkoły Podstawowej im. Jana Pawła II w Zielonkach wzięli udział w wy-
jątkowej lekcji WF-u. Poprowadziła ją czterokrotna olimpijka i wicemistrzyni świata w skoku
o tyczce Monika Pyrek. Celem lekcji było wypromowanie prozdrowotnych, społecznych, eduka-
cyjnych i wychowawczych wartości sportu, podniesienie świadomości uczestników projektu
dotyczącej związku pomiędzy aktywnym trybem życia, a zachowaniem zdrowia i sprawności
fizycznej na każdym etapie życia oraz odwrócenie panującej wśród uczniów tendencji do biernego
uczestnictwa w sporcie i zachęcenie ich do aktywnego uprawiania sportu.

20) 18 października br. udzieliłem wywiadu dla Telewizji Kraków nt. uzyskania w Gminie Zielonki
najwyższej frekwencji w Małopolsce w wyborach do Sejmu i Senatu.

21) 19 października br. uczestniczyłem w II posiedzeniu Zespołu ds. Planu Zrównoważonej Mobilności
Metropolii Krakowskiej (SUMP).

22) 20 października br. uczestniczyłem w I Posiedzeniu Rady Interesariuszy przy Instytucie Gospodarki
Przestrzennej i Studiów Miejskich w Kolegium Gospodarki i Administracji Publicznej
Uniwersytetu Ekonomicznego w Krakowie.

23) 20 - 24 października br. w gminie Zielonki gościliśmy delegację z partnerskiego francuskiego
miasteczka Hersin-Coupigny.

24) 21 października br. w gminie Zielonki obchodzono II Święto Stroju Krakowskiego. Uroczystości
zorganizowano na hali sportowej w Zielonkach i uczestniczyło w nich ponad 400 osób ubranych
w tradycyjne stroje krakowskie, w tym stroje ze wzorem „od Zielonek”.

25) 22 października br. odbyło się zebranie wiejskie sołectwa Trojanowice.
26) 23 października br. Zastępca Wójta Pan Arnold Kuźniarski uczestniczył w Nadzwyczajnym

Walnym Zebraniu Stowarzyszenia Metropolia Krakowska.
27) 24 października br. w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Przybysławicach obchodzone było święto

patrona szkoły, podczas którego odbyło się uroczyste ślubowanie uczniów klas pierwszych. Podczas
tego spotkania przyznano także nagrody nauczycielom z tej szkoły oraz stypendium Edukacyjne
Wójta Gminy Zielonki dla uczniów.

Informacje:
 W dniach od 16 do 25 października br. delegacja naszej gminy gościła w partnerskim mieście

Washougal w USA. Gminę Zielonki reprezentowali radni Magdalena Listoś i Tadeusz Łysek oraz
skarbnik Agata Adamczuk. Odwiedzili oni lokalne instytucje, wystąpili z prezentacją o gminie
podczas rady miasta oraz spotkali się z kongresmenami w Olympii, stolicy stanu Waszyngton. To
kolejna współpraca zagraniczna naszej gminy. Jest ona możliwa dzięki podpisaniu porozumienia
partnerskiego, na mocy którego obie jednostki zobowiązują się wymieniać informacje m.in. w zak-
resie spraw gospodarczych, społecznych, kulturalnych, środowiskowych, zawodowych, tech-
nicznych oraz promować efektywną współpracę wśród mieszkańców miasta Washougal i gminy
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Zielonki.

 Ogłoszono beneficjentów Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Ma on za zadanie przyśpieszyć
powstawanie nowoczesnej i bezpiecznej infrastruktury na szczeblu lokalnym, co pozytywnie
wpłynie na rozwój gospodarki oraz przyczyni się do poprawy życia mieszkańców. Nasza gmina
wnioskowała m.in. o środki na rozbudowę drogi nr K601506, czyli ul. C3 prowadzącej od Węgrzc
do Bosutowa. Całkowita, zakładana wartość projektu to 11.449.632,30 zł, z czego fundusz pokryje
80%, czyli 9.159.705,84 zł.

 W ramach 2. edycji Rządowego Programu Odbudowy Zabytków pozyskaliśmy na rzecz gminy
dofinansowanie na remont i konserwację starej plebanii przy Parafii Rzymsko-Katolickiej
w Zielonkach. Dzięki tej dotacji możliwe będzie rozpoczęcie prac, które docelowo przywrócą
pierwotne lub zbliżone do pierwotnych właściwości techniczne budynku. Finansowanie pozwoli
także na odtworzenie wartości estetycznych i artystycznych tego obiektu, co pozytywnie wpłynie na
lokalny krajobraz i zachowa zabytek dla przyszłych pokoleń. Przewidywany koszt inwestycji
wyniesie prawie 1,3 mln zł. Deklarowany udział własny gminy Zielonki to 26 tys. zł.

 W dniach 9 października 2023 r. – 3 listopada 2023 r. przeprowadzane są konsultacje społeczne
Planu Zrównoważonej Mobilności Metropolii Krakowskiej jej Obszaru Funkcjo-nalnego (SUMP).
Dokument stanowi strategię tworzenia na terenie gmin nim objętych warunków dla zrów-
noważonego sposobu przemieszczania się. Szczegółowe informacje znajdują się na stronie inter-
netowej zielonki.pl.

 Gmina Zielonki w ramach Rządowego Programu Inwestycji Strategicznych wnioskowała o dofinan-
sowanie budowy dwóch mostów w Bibicach oraz budowę ośrodka zdrowia w miejscowości
Zielonki. Oba wnioski zostały rozpatrzone pozytywnie. Pierwszy z planowanych mostów na potoku
Bibiczanka połączy ul. Spacerową z ul. T. Kościuszki. Ma mieć 9 metrów rozpiętości i 38 metrów
długości, a także posiadać odwodnienie i dwustronny chodnik. Projekt będzie odbudową przeprawy
zniszczonej przez powódź w sierpniu 2021 roku. Drugi most będzie ulokowany w miejscu obecnie
istniejącego, znajdującego się w rejonie ul. Bławatkowej. On także będzie łączył ul. Spacerową
z ul. T. Kościuszki. Obecny, znajdujący się tam obiekt zostanie rozebrany. Drugim wnioskiem
gminy Zielonki, który uzyskał akceptację, jest budowa nowego centrum medycznego w Zielonkach.
Łączna wartość otrzymanych dotacji wyniesie ponad 8,7 mln zł. Na budowę dwóch mostów gmina
Zielonki otrzyma dotację w wysokości 50% wnioskowanych kosztów inwestycji, a na budowę
centrum medycznego 85%.

 Gmina Zielonki przystępuje do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
obejmującego teren dotychczasowo nieobjęty planem zagospodarowania, w rezerwie komuni-
kacyjnej północnej obwodnicy Krakowa. Szczegóły na stronie internetowej zielonki.pl.

 Do 31 października br. pomysły do Budżetu Obywatelskiego Województwa Małopolskiego mogą
zgłaszać mieszkańcy województwa małopolskiego, którzy ukończyli 16 lat. Każda inicjatywa, która
przyczyni się do rozwoju województwa i ma charakter: prospołeczny, prozdrowotny, kulturalny,
edukacyjny, sportowy, turystyczny, czy ekologiczny, jest związana z transportem zbiorowym,
drogami publicznymi oraz ochroną środowiska – ma szansę na realizację. Szczegółowe informacje
znajdują się na stronie internetowej UG Zielonki.

Podjęto zarządzenia:
1) ZARZĄDZENIE NR 256/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 WRZEŚNIA 2023

ROKU w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zielonki.
2) ZARZĄDZENIE NR 257/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 WRZEŚNIA 2023

ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.
3) ZARZĄDZENIE NR 258/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 WRZEŚNIA 2023

ROKU w sprawie: zmiany zarządzenia dotyczącego wykonania uchwały budżetowej Gminy
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Zielonki na rok 2023, zmiany planu finansowego Urzędu Gminy Zielonki na rok 2023, w związku
z Zarządzeniem Nr 257/2023 Wójta Gminy Zielonki z dnia 29 września 2023 roku.

4) ZARZĄDZENIE NR 260/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 29 WRZEŚNIA 2023
ROKU w sprawie udzielenia dotacji Kołu Gospodyń Wiejskich w Zielonkach na realizację zadania
publicznego.

5) ZARZĄDZENIE NR 261/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 PAŹDZIERNIKA 2023
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

6) ZARZĄDZENIE NR 262/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 3 PAŹDZIERNIKA 2023
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

7) ZARZĄDZENIE NR 263/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 PAŹDZIERNIKA 2023
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

8) ZARZĄDZENIE NR 264/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 4 PAŹDZIERNIKA 2023
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

9) ZARZĄDZENIE NR 266/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 6 PAŹDZIERNIKA 2023
ROKU w sprawie zmiany budżetu Gminy Zielonki na 2023 rok.

10) ZARZĄDZENIE NR 268/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 9 PAŹDZIERNIKA 2023
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy szkół, dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

11) ZARZĄDZENIE NR 269/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 10 PAŹDZIERNIKA 2023
ROKU w sprawie zatwierdzenia arkuszy organizacyjnych pracy przedszkoli, dla których organem
prowadzącym jest gmina Zielonki, na rok szkolny 2023/2024.

12) ZARZĄDZENIE NR 271/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 13 PAŹDZIERNIKA 2023
ROKU w sprawie nabycia przez Gminę Zielonki działki ewidencyjnej nr 396/10, położonej w
obrębie Bosutów, gmina Zielonki.

13) ZARZĄDZENIE NR 274/2023 WÓJTA GMINY ZIELONKI Z DNIA 16 PAŹDZIERNIKA 2023
ROKU w sprawie przyznania II edycji Nagrody Wójta Gminy Zielonki „za upowszechnienie
folkloru i dziedzictwa kulturowego gminy Zielonki”.

Ad 7. Sprawy bieżące i wolne wnioski radnych.
Radny T. Łysek zaprezentował relację z pobytu w partnerskim mieście Washougal w USA. Następnie
Kierownik Biura Promocji K. Białek przedstawiła sprawozdanie z pobytu w Polsce delegacji francuskiej
gminy Hersin-Coupigny. Następnie przewodniczący M. Golanko przedstawił komunikaty: w imieniu całej
Rady i obecnych na sesji dla wszystkich mieszkańców wyraził wielkie podziękowanie za frekwencję
najwyższą w Małopolsce 84,49% w ostatnich wyborach parlamentarnych. Wyraził podziękowania za
obecność radnych i sołtysów w strojach i włączenie się już po raz drugi w kultywowanie tradycji stroju
krakowskiego podczas II Święta Stroju Krakowskiego. Przedstawił radzie gminy informację na temat
analizy oświadczeń majątkowych złożonych w 2023 r. Poinformował, że Wójt przedłożył radzie gminy
informację na temat oświadczeń majątkowych złożonych Wójtowi Gminy Zielonki w roku 2023. W dalszej
kolejności radna A. Radosz-Kwasek zawnioskowała o rozważenie wprowadzenia podatku od psów oraz
zwolnienia z tegoż podatku dla osób, których czworonóg będzie zaszczepiony, zaczipowany.
Argumentowała, że kwota przeznaczona za odłowienie zwierząt zmniejszy się znacząco i będzie dużą
oszczędnością dla gminy i mieszkańców. Przypomniała, że odłowienie pojedynczego psa to koszt 4.300 zł,
który gmina pokrywa każdorazowo w przypadku niestwierdzenia właściciela. Radna A. Leginowicz
nawiązała do przedmówczyni, że działanie takie być może skłoni właścicieli czworonogów do czipowania
zwierząt, gdyż w roku bieżącym jedynie trzy psy zostały zaczipowane. Radny T. Łysek zapytał o spotkanie
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z prezesem PUK-u, na którym w ślad za dyskusją miały wpłynąć odpowiedzi do rady. Poruszane były
kwestie w jaki sposób system wodociągu dostarcza między innymi wodę, jakie ulice objęte są którymi
źródłami zasilania. Podkreślił, że jest to szczególnie istotne w kwestii ewentualnego kolejnego zagrożenia
bakteryjnego. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że według jego wiedzy materiały wpłyną do biura
rady w przyszłym tygodniu. Są one przygotowywane w związku z kolejnym wnioskiem taryfowym w od-
powiedzi na uwagi regulatora tj. Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie w stosunku do
poprzednio odrzuconego wniosku taryfowego. W dalszej kolejności radny T. Łysek zapytał o ewentualne
próby rozwiązania problemu stojących samochodów na terenach publicznych, który poruszał na pop-
rzedniej sesji, wówczas pytanie kierował do komendant straży gminnej. Przypomniał, że chodziło o zna-
lezienia rozwiązań niesiłowych i niskokosztowych dla gminy. Komendant Straży Gminnej A. Rosół
powiedziała, że m.in. rozwiązaniem problemu na parkowanie aut ciężarowych może być zmiana organizacji
ruchu, umieszczenie oznakowania, że parking przeznaczony jest dla aut do 3,5 tony i w określonych
godzinach. Przewodniczący M. Golanko powiedział, że radny zwracał się o wskazanie propozycji
rozwiązania problemu, ale wymaga to przeanalizowania przepisów. Przypomniał, że problem dotyczy
prawie całorocznego zajmowania parkingu przez te same pojazdy oraz uniemożliwienia im parkowania tam
w porze nocnej, ale zdaje sobie sprawę, że temat wymaga czasu i analiz. Radny D. Dragosz zapytał, czy
w roku bieżącym będą zbierane odpady wielkogabarytowe i czy przewidziane jest otwarcie PSZOKu
w sezonie zimowym chociażby raz w miesiącu, co niegdyś proponował. Następnie radny zawnioskował
o połatanie dziur na ulicy Na Ogrody w Zielonkach od numeru 47 w stronę Szlaku Bursztynowego,
ponieważ po obu stronach pojawiły się potężne dziury. Trzecia sprawa dotyczyła koszy na psie odchody
w Parku Wiejskim i nieużywania ich zgodnie z przeznaczeniem przez użytkowników parku, gdyż wrzucane
są tam puszki, butelki, papiery i in. Zaproponował postawienie tabliczek informacyjnych z dużym,
czerwonym napisem do czego służą kosze i umieszczenie tej informacji również w Wiadomościach
Lokalnych. Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że kosze są oznakowane naklejkami, jakie mają
zastosowanie. Obserwacje radnego pokazują, że mieszkańcy nie potrafią korzystać z tak wyodręb-nionych
obiegów odpadów. Odniósł się sceptycznie, czy w ogóle jest sens organizowania tego typu systemu obiegu
odpadów. Jest otwarty na propozycje, w tym umieszczenie informacji w tym zakresie w gazecie lokalnej.
Kierownik Referatu Niskiej Emisji A. Węgrzyn powiedziała, że aktualnie nie jest planowana zbiórka
odpadów wielkogabarytowych. Organizowana była ona w miesiącu maju i zaplanowana jednorazowo w
roku bieżącym. PSZOK czynny jest do końca listopada i mieszkańcy mają możliwość pozbyć się tam wiel-
kogabarytów bezpłatnie. Radny D. Dragosz zapytał, czy w okresie kiedy PSZOK pozostaje zamknięty, czy
zostanie wydzielona choć jedna sobota jako pracująca. Kierownik A. Węgrzyn powiedziała, że zgodnie
z zapisami uchwał Rady Gminy PSZOKi są czynne od pierwszej soboty marca do ostatniej soboty
listopada. W okresie zimowym PSZOK nie jest czynny z uwagi m.in. na warunki atmosferyczne. W zak-
resie wniosku o załatanie dziur na ulicy Na Ogrody, Zastępca Wójta A. Kuźniarski powiedział, że wniosek
został zanotowany i zostanie przekazany do służb drogowych. Radna A. Leginowicz zaprosiła na koncert
chóru Psallite Deo w dniu 28 października br. w Hali Sportowej w Zielonkach z okazji 10-lecia działalności
artystycznej chóru.
Ad 8. Zamknięcie sesji.
Ze względu na wyczerpanie porządku obrad przewodniczący M. Golanko podziękował wszystkim za udział
w posiedzeniu i zamknął LIV sesję zwyczajną Rady Gminy Zielonki w kadencji 2018-2023. Na tym pro-
tokół zakończono.

Protokolant Przewodniczący obrad
Wykaz załączników:
1) nr 1 lista obecności radnych;
2) nr 2 lista obecności sołtysów;
3) nr 3 lista obecności pracowników urzędu i jednostek;
4) nr 4 lista obecności gości;
5) nr 5 podjęte uchwały.

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


